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Jaki naprawdę jest Bóg? Kiedy Jezus przyszedł na ten świat, obalił wszelkiego rodzaju mity na temat religii w 
ogóle. Około osiemdziesiąt razy w ewangeliach Jezus powiedział: „Mówię wam prawdę” I dwadzieścia razy 
powiedział: „Słyszeliście, jak mówiono: ale teraz mówię wam.” 
 
Niektóre mity obalone przez Jezusa były mitami na temat Boga. Do czasu przyjścia Jezusa Bóg był postrzegany 
jako potężna, lecz bardzo odległa i powściągliwa istota. Był bezosobowy i nieprzyjemny. 
 
Jezus nauczył nas, że najlepiej myśleć o Bogu, jak o naszym Ojcu. W rzeczywistości była to praktycznie 
nieznana metafora, aż do przyjścia naszego Jezusa i użył jej ponad 150 razy. Mówił: „Ojcze nasz, który jesteś w 
niebie”. 
 
W dzisiejszych czasach jest wielu ludzi, którzy mogą nie być w stanie obcować z kochającym Ojcem Niebieskim, 
ponieważ ich ojciec przywołuje wszelkiego rodzaju negatywne wspomnienia. W rzeczywistości może przywołać 
wspomnienie kogoś odległego i powściągliwego, kogoś obojętnego lub obojętnego, a może nawet kogoś, kto 
je porzucił lub wykorzystał. 
 
Zatem mimo że Jezus objawił Boga w sposób, w jaki nikt inny nie może tego zrobić lub jak nikt inny, wielu ludzi 
nadal pielęgnuje mity i błędne przekonania na temat tego, jaki jest Bóg. Jaki jest Bóg? To bardzo ważne 
pytanie, ponieważ to, jak postrzegasz Boga, zadecyduje o tym, jak postrzegasz siebie. To, jak widzisz, że Bóg 
ukształtuje twoje życie. 
 
Chcę podzielić się z wami trzema bardzo powszechnymi mitami na temat Boga, a następnie, gdy obalimy każde 
z tych błędnych wyobrażeń, powiemy wam prawdę na ten temat ze Słowa Bożego. 
 
Mit numer jeden toBóg jest nierozsądny. 
Mit ten brzmi mniej więcej tak. Bóg stawia mi tak wiele wymagań w stosunku do mojego życia, że nigdy nie 
jestem w stanie im wszystkim sprostać. Jest nierozsądny, nierealistyczny i perfekcjonista. Chce, żebym była 
idealna. Chce, żebym była taka dobra i nudna. Nie chce, żebym się dobrze bawiła. Jest zabójcą. Wiele osób ma 
obraz Boga siedzącego w niebie z grymasem na twarzy i czekającego, by obszczekać kogoś, kto się trochę 
zabawi. Przestań! To nie jest nowy mit. Tak naprawdę wszystkie przykłady zawarte w tej lekcji powstały na 
samym początku. 
 
Mit ten wziął się z pierwszych zapisanych słów Szatana. Scena ta to Ogród Eden, utopijny raj, który Bóg 
stworzył dla Adama i Ewy, pierwszych dwojga ludzi. Kiedy Bóg ich tam umieścił, mieli tyle jedzenia, ile chcieli, 
wszystkie źródła przyjemności, żadnych problemów, żadnego trudu i żadnego bólu. Bóg powiedział, że to raj. 
Kazał im dbać o Ogród Eden. Powiedział im także, że nie mogą robić tylko jednej rzeczy, tylko jedną zasadę. 
Pośrodku jest drzewo, zwane Drzewem Poznania Dobra i Zła, z tego jednego drzewa nie wolno było jeść. To 
jedyna rzecz.” 
 
Teraz chcę się w tym miejscu zatrzymać i zadać panu pytanie. Czy to nierozsądne? Bóg mówi: „Rób, co chcesz, 
jest jedna rzecz, której nie możesz zrobić”. Ktoś powie: „Dlaczego Bóg nałożył to jedno ograniczenie?” Bóg 
chciał dać człowiekowi wybór. Chciał, aby Adam i Ewa oraz wy i ja go kochali, ponieważ zdecydowaliśmy się go 
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kochać, a nie dlatego, że nie mieliśmy wyboru. Bóg uczynił to tak prostym, jak to tylko możliwe. Powiedział: 
„Podam ci tylko jedną błędną możliwość. Możesz zrobić wszystko inne, tylko nie rób tej jednej rzeczy”. 
 
Wiesz, jaka jest ludzka natura, prawda? Mówisz nam, że jest jedna rzecz, której nie możemy zrobić i co mamy 
zrobić? Umieściłeś tabliczkę z napisem: „Mokra farba! Nie dotykaj!” Co większość z Was zamierza zrobić? 
Umieszczasz dziecko w pokoju ze setką zabawek i mówisz: „Możesz bawić się tymi wszystkimi zabawkami, ale 
nie baw się lampą, która jest na komodzie”. Zwłaszcza jeśli to mały chłopiec, co on zrobi? Idzie po tę lampę. 
Bóg powiedział, że jest tylko jedna rzecz, której nie chcę, żebyś robił. 
 
Ale potem pojawia się szatan: „Teraz wąż okazał się bardziej przebiegły niż jakiekolwiek dzikie zwierzę, które 
stworzył Pan Bóg. Powiedział do kobiety: «Czy Bóg naprawdę powiedział: «Nie wolno ci jeść z żadnego drzewa 
w ogrodzie?» Kobieta rzekła do węża: „Możemy jeść owoce z drzew w ogrodzie, ale Bóg powiedział: Nie wolno 
ci jeść z drzewa, które jest pośrodku ogrodu i nie wolno ci go dotykać, bo inaczej umrze.'" 
 
Chcę, żebyś złapał zmianę tutaj. Szatan zamienił prawdę w kłamstwo. On to odwrócił. Próbuje przedstawić 
Boga jako nierozsądnego. Powiedział: „Wiesz, że Bóg umieścił cię w raju i dał ci to pragnienie, a teraz nie 
pozwoli ci nic z tego zjeść”. To najstarsze kłamstwo na świecie, a mimo to co tydzień wciąż działa w milionach 
przypadków. Rodzice, czy kiedykolwiek mówiliście dziecku: „Tak, możesz wyjść i pojeździć na rowerze, ale 
zostań przy tej ulicy? Nie idź teraz na tę ruchliwą ulicę”. Albo czy kiedykolwiek powiedziałeś swojemu 
nastolatkowi: „Baw się dobrze, ale wróć o 11:30”. Czasami odpowiadają: „Nigdy nie pozwalasz mi nic zrobić”. 
Nigdy nie pozwalałeś mi się bawić. Po prostu nie pozwolisz mi nic zrobić. 
 
Poczekaj minutę. Mówiłeś, że nie mogą się dobrze bawić? Czy powiedziałeś, że wszystko jest zabronione? Nie, 
po prostu odsuwasz jedną rzecz od siebie, ale oni mówią, że to nierozsądne. To niedorzeczne, żebyś narzucał 
jakiekolwiek ograniczenia mojemu życiu. Jesteś zabójcą. Nie jesteś sprawiedliwy. To samo robimy Bogu. 
 
Prawda jest taka, że Bóg jest nie tylko rozsądny, ale także współczujący i troskliwy. Wszystko, co mówi, 
wszystko, co dla nas robi i wszelkie ograniczenia, jakie na nas nakłada, wynika z Jego miłości. Biblia mówi, że 
każdy dobry i doskonały dar pochodzi od Boga. Ty i ja cieszymy się tysiącami darów, a każdy z nich pochodzi od 
Boga. Ale kiedy Bóg nakłada na to ograniczenie, dzieje się to dla naszej ochrony. 
 
Pozwól, że zadam ci pytanie. Czy woda jest darem Boga? Jasne, że tak, prawda? Nie możesz bez tego żyć. 
Twoje ciało składa się w 96% z wody. Czy wodę można niewłaściwie wykorzystać, aby wyrządzić ci krzywdę? 
Jasne, że można się w nim utopić. A co z ogniem? Czy ogień jest darem Boga? Cóż, oczywiście, ogień jest 
darem od Boga. Nie moglibyśmy bez niego żyć, ogrzewa nas, napędza maszyny. Czy można źle wykorzystać 
ogień? 
 
Absolutnie. Czy jedzenie jest darem od Boga? Absolutnie. Czy żywność może być niewłaściwie 
wykorzystywana? Absolutnie. Czy seks jest darem od Boga? Absolutnie. Czy można nadużywać seksu? 
Absolutnie. Ludzie w naszym pokoleniu narzekają i mówią: „Bóg jest po prostu nierozsądny. Daje nam te 
popędy i pragnienia seksualne, a potem nakłada na nie ograniczenia. Nie powinno być żadnego z nich, 
powinienem mieć swobodę to robić. Nie rób tego”. Nie sądzisz, że Bóg wie więcej niż ty? 
 
Czy zastanawiałeś się kiedyś, co by było, gdyby wszyscy uprawiali seks zgodnie z zamysłem Boga? Czy 
kiedykolwiek przestałeś o tym myśleć? Czy kiedykolwiek zastanawiałeś się nad tym, jaki byłby świat? Nie 
byłoby AIDS, nie byłoby kiły, rzeżączki ani chorób wenerycznych. Nie byłoby wykorzystywania seksualnego 
nikogo, szczególnie małych dzieci, gwałtów, molestowania, rozbitych rodzin z powodu niewierności, dzieci 
urodzonych poza związkiem małżeńskim ani przymusowych małżeństw. Liczba morderstw zostałaby 
drastycznie zmniejszona. Nie byłoby poczucia winy i wstydu na całe życie z powodu cudzołóstwa. Czy 



kiedykolwiek o tym myślałeś? A teraz powiedz mi, czyj plan jest rozsądny? Czyj plan ma większy sens? „Dzięki 
wielkiej miłości Pana nie giniemy, bo Jego miłosierdzie nigdy nie ustaje”. 
 
Bóg mówi, że możesz uprawiać taki seks, jaki chcesz. To mój prezent dla ciebie. Ale On nalega, abyś 
zarezerwował to tylko dla osoby, z którą jesteś w związku małżeńskim, dla własnej ochrony fizycznej, 
emocjonalnej i duchowej. 
 
Ktoś teraz mówi: „ale Bóg jest nierozsądny”. Posłuchaj mnie, zapisz to. Za każdym razem, gdy Bóg mówi: „Nie”, 
dzieje się tak dlatego, że mnie kocha. Kiedy Szatan szepcze nam do ucha, mówi: „Nie” tylko dlatego, że nie 
chce, żebyśmy cieszyli się życiem, jest to jedno z największych kłamstw, jakie można powiedzieć. 
 
„Rozkoszuj się Panem, a On spełni pragnienia twojego serca”. Czy to brzmi jak zabójcza radość? Lub „pokładają 
nadzieję w Bogu, który obficie zaopatrza nas we wszystko dla naszego pożytku”. Czy to brzmi jak ktoś, kto nie 
chce, żebyśmy się dobrze bawili? A co powiesz na: „On, który nie oszczędził własnego Syna, jakżeby nie miał 
wraz z nim darować nam wszystkiego?” Czy to nierozsądny ojciec? Nie. Na każde „nie” Bóg ma tysiąc tak. Nasz 
Bóg jest współczującym i troskliwym Ojcem. 
 
 
Mit numer dwa jest takiBóg jest niewiarygodny. 
Mit ten mówi, że Bogu nie można ufać, okłamie go, będzie niekonsekwentny i nie powie prawdy. To znowu 
sięga aż do Ogrodu Eden. Ewa mówi: „Ale Bóg rzeczywiście powiedział: Nie wolno wam jeść owoców z drzewa, 
które jest w środku ogrodu, ani się ich dotykać, bo inaczej umrzecie”. „Na pewno nie umrzecie” – powiedział 
wąż do kobiety. „Albowiem Bóg wie, że gdy zjecie z tego, otworzą się wam oczy i będziecie jak Bóg, znający 
dobro i zło”. Zobaczcie, co mówi diabeł. , „Ewo, czy nie wiesz, dlaczego Bóg nie chce, żebyś tego jadła, nie 
zależy mu na tobie. Po prostu nie chce, żebyś była tak mądra jak on. Ewa, nie rozumiesz? ?” 
 
Właśnie tam są dwie fazy pokusy. Nie obchodzi mnie, z jaką pokusą kiedykolwiek się spotkasz. Są to 
wątpliwości i oszustwa. W każdej dziedzinie życia diabeł stara się, abyś zwątpił w to, co mówi Bóg: „Czy Bóg 
naprawdę powiedział, że nie możesz jeść z żadnego drzewa? Szatan użyje własnego kłamstwa i zasadniczo 
zawsze będzie tak samo. „Och, to nic nie zaszkodzi, wszyscy to robią, można to zrobić tylko raz.” Zasiewa swoje 
kłamstwo, zwątpienie, oszustwo, a potem następuje jego zniszczenie. 
 
Oto prawda. „Każdy dobry i doskonały dar pochodzi z góry, zstępuje od Ojca świateł niebieskich, który nie 
zmienia się jak ruchome cienie”. Lepiej uwierzcie, że Bóg jest niezawodny, w rzeczywistości jest konsekwentny. 
Jest jedyną, ostateczną i spójną rzeczą w tym wszechświecie. Teraz możesz mieć pewne rzeczy lub nawet ludzi, 
na których możesz polegać, ale nawet najlepsi z nich ostatecznie zawiodą. Jedyną naprawdę spójną rzeczą we 
wszechświecie jest Jehowa Bóg. Twój niebiański Ojciec jest jedyną rzeczą, na którą możesz liczyć. 
 
Jeśli wychowałeś się w domu, w którym miałeś bardzo nieprzewidywalnego ojca, to kiedy wracałeś do domu, 
nie wiedziałeś, czy cię przytuli, czy uderzy. Nie było wiadomo, czy będzie milczący, agresywny, pijany czy 
trzeźwy. Smutna rzeczywistość jest taka, że niekonsekwentni ojcowie wychowują niepewne dzieci. Niektórzy z 
Was walczą z tym przez dziesięciolecia później i współczuję wam. 
 
Nie mogę wrócić i zmienić twojego ojca. Nie potrafię pokonać tej niepewności jednym dotknięciem palca, ale 
jest coś, co to zrobi. Musisz umieścić to w samym sercu swojego serca i w centrum swojej wiary. Służycie Ojcu 
niebieskiemu, który jest absolutnie konsekwentny. Jednego dnia cię nie polubi, a następnego nie. Nie będzie 
cię poklepał po plecach w jednej chwili i kopnął w następnej. Trudno ci nie myśleć o nim w ten sposób ze 
względu na projekcje, które masz z przeszłości. Problem w tym, że nie lubimy spędzać czasu z 
niekonsekwentnymi ludźmi. Jeśli masz w swoim życiu osobę, która jest niekonsekwentna, po prostu chcesz od 



niej uciec. Nie chcesz być w ich pobliżu. Jeśli myślisz, że Bóg taki jest, nigdy nie będziesz się modlił. Jeśli myślisz, 
że Bóg taki jest, nie chcesz Go czcić. Możesz chodzić do kościoła, ale dojdziesz tam ciągnąc i kopiąc. Nie chcesz 
iść, jeśli uważasz, że na Bogu nie można polegać. Po prostu nie chcesz mieć z nim nic wspólnego. Nasz Bóg nie 
jest kapryśny ani temperamentny, jest zawsze konsekwentny. 
Niedawno przeprowadziłem bardzo dobre badanie, które wykazało, że głównym powodem buntu dzieci 
przeciwko rodzicom jest uraza. Najczęstszą przyczyną niechęci są złamane obietnice. Tato, obiecałeś, że to 
zrobisz. Mamo, obiecałaś, że to zrobisz. Złamane obietnice doprowadziły do urazy, a niechęć do buntu. 
Wspaniałą wiadomością jest to, że nasz Bóg nie jest takim ojcem. Istnieje ponad pięćdziesiąt wersetów 
potwierdzających wiarygodność i stałość Boga, ale mój ulubiony jest po prostu zamknięty w bardzo dosadnym 
stwierdzeniu: „Niemożliwe jest, aby Bóg kłamał”. Po prostu to zaznacz. Jeśli Bóg tak mówi, jest to prawda. 
 
Jedną rzeczą, którą chcę, abyście wiedzieli, jest to, że ten konsekwentny, współczujący Ojciec darzy was 
miłością, która nigdy się nie zmieni. Nie obchodzi mnie, dokąd idziesz, nie obchodzi mnie, co robisz i nie 
obchodzi mnie, co zrobiłeś. Miłość, którą Bóg Wszechmogący ma dla ciebie, nigdy nie słabnie. „Co nas odłączy 
od miłości Chrystusowej, głód, niebezpieczeństwo, nagość, miecz, prześladowanie, śmierć?” „‚Nie, w tym 
wszystkim jesteśmy więcej niż zwycięzcami dzięki temu, który nas umiłował”. o synu marnotrawnym? 
Pamiętacie ojca, który podbiegł do chłopca w drodze powrotnej do domu? W której części tej przypowieści 
ojciec kochał syna przez cały czas? Nie miało znaczenia, gdzie był chłopiec ojciec nigdy nie przestał kochać 
chłopca. Kochał go niezmiennie przez cały czas. 
 
Mit numer trzyBóg się o mnie nie troszczy. 
To kłamstwo powoduje wielkie nieszczęście. Chodzi o to, że Bóg się mną nie interesuje, ponieważ jestem 
nieistotny. Na ziemi żyje sześć miliardów ludzi i Bóg ma tak wiele zmartwień, musi martwić się wojną, głodem i 
głodującymi dziećmi. On nie jest mną zainteresowany. Szatan przychodzi na ślad takiego myślenia i mówi do 
ciebie: „Za kogo się uważasz? Jak myślisz, co robisz, modląc się do Boga ze swoją drobną prośbą?” Ludzie, to 
jeden z najbardziej destrukcyjnych mitów. Jeśli się temu podporządkujesz, całkowicie odciągnie cię to od Boga. 
Taki jest mit. Prawda jest taka, że nasz Bóg jest troskliwym Ojcem. 
 
Spójrz wstecz na Księgę Rodzaju 3. Pamiętaj, że Adam i Ewa zgrzeszyli. Najpierw zjadła Ewa, potem zjadł Adam 
i tak zgrzeszyli. Pozwól, że zadam ci pytanie: Kiedy Bóg wiedział o grzechu? Pamiętajcie, że jest 
wszechwiedzącym Bogiem. Bóg wiedział o grzechu już w chwili, gdy on się wydarzył. Być może był w niebie, ale 
wiedział, że to się wydarzyło. „Wtedy mężczyzna i jego żona usłyszeli głos Pana Boga, gdy przechadzał się po 
ogrodzie w porze dziennej, i ukryli się przed Panem Bogiem wśród drzew ogrodu. Ale Pan Bóg zawołał na 
człowieka „Gdzie jesteście?”. Bardzo mi się to podoba i chcę się upewnić, że to zobaczycie. Teraz, aby 
odpowiedzieć, wychodzą i mówią: „Byliśmy nadzy i się ukryliśmy”. Bóg zapytał: „Skąd wiedziałeś, że jesteś 
nagi? Czy jadłeś z drzewa?” Pamiętajcie o tym ludzie, ilekroć Bóg zadaje pytanie w Piśmie Świętym, nie jest to 
w celu uzyskania informacji, On już wie. Ilekroć Bóg zadaje pytanie w Piśmie Świętym, stara się objawić osobie, 
którą pyta, jaka jest prawda, aby ta mogła na nią wpłynąć. 
 
Bóg już wiedział, że zgrzeszyli, ale przyszedł do ogrodu, tak jak zawsze to robił. Szedł między drzewami i 
zawołał do człowieka: „Gdzie jesteś Adamie? Gdzie jesteś? Szukam cię”. Chcę, żebyście coś wiedzieli, nasz Bóg 
nigdy nie przestał tego robić. Wciąż przechadza się wśród nas i nieustannie nas wzywa. 
 
Od pierwszego dnia Bóg pragnie pomóc człowiekowi, nawet jeśli ten próbuje się przed Nim ukryć. Jeśli myślisz, 
że Bóg się o ciebie nie troszczy, przeczytaj Mateusza 10:29-31: „Czyż nie sprzedaje się dwóch wróbli za grosz? 
Jednak żaden z nich nie upadnie na ziemię bez woli waszego Ojca. I nawet wszystkie włosy na waszej głowie są 
policzone. Więc nie bój się; jesteście warci więcej niż wiele wróbli”. Zna liczbę włosów na głowie, dodam, zna 
też prawdziwy kolor. Mówi, że jeśli będzie wiedział, kiedy spadnie jeden z tych wróbli, o ileż bardziej, co 
podkreśliłem w mojej Biblii, o wiele bardziej, będzie się o ciebie troszczył. Jesteście warci więcej niż wszystkie 



wróble, ponieważ zostaliście stworzeni na obraz Boga. Znasz mit, że Bóg jest odległy, jest zarządcą 
wszechświata i nie przejmuje się zbytnio twoimi codziennymi potrzebami, może nawet nie znać twojego 
imienia. Któregoś dnia po prostu sprawdzi to w Judgement. Ma duże akta. 
 
Jesteśmy uosobieniem tego rodzaju myślenia. Przypomnijcie sobie piosenkę Bette Midler, która ukazała się 
podczas wojny w Zatoce Perskiej, piękną piosenkę: „Z daleka Bóg na ciebie patrzy, z daleka”. To piękna 
piosenka, ale to kłamstwo i mit. Bóg nie patrzy na ciebie z daleka. Bóg patrzy na ciebie z bliska i osobiście. On 
wie o tobie wszystko. I troszczy się o ciebie bardziej niż komukolwiek innemu. 
 
„‚Jeśli kto mnie miłuje, będzie posłuszny mojej nauce. Mój Ojciec będzie go miłował, a my do niego 
przyjdziemy i zamieszkamy u niego. To było proroctwo o przyjściu Ducha Świętego, który zamieszka w sercu 
posłusznego wierzącego. Czy to nie wspaniałe? powiedział: „Nie musisz się martwić, że będę blisko ciebie. 
Będę w tobie.” To mniej więcej tak blisko, jak tylko możesz. Ja będę w tobie i jest to dla wszystkich, którzy w 
posłuszeństwie ewangelii przyjmują dobrą nowinę o Jezusie. 
 
I ostatnia rzecz, kiedy Bóg spojrzał na węża, którym był Szatan, rozgniewał się. Powiedział do tego węża: „Z jej 
potomstwa wyjdzie jeden, a ty zmiażdżysz mu piętę, a on zmiażdży mu głowę”. Ci z Was, którzy znają Biblię, 
wiedzą, że po raz pierwszy przepowiedziano przyjście Jezusa Chrystusa. Nasz Pan zmiażdżyłby sobie piętę, ale 
zmiażdżyłby głowę szatana. Czy myślisz, że nasz Bóg nie jest współczujący, niekonsekwentny i nie troskliwy? 
Spacerował po ogrodzie; Posłał swojego syna, a on zajmie się wszystkimi twoimi problemami. Ale musisz Mu 
na to pozwolić. 
 
Być może niektóre mity na temat Boga zostały dla Ciebie obalone. Być może widzisz Ojca takim, jakim jest 
naprawdę – troskliwego, troskliwego, współczującego i konsekwentnego. Może dałaś się nabrać na jakieś 
kłamstwo, które do tej pory trzymało cię z daleka od niego, może nie miałaś w domu modelu tego, jaki 
powinien być ojciec. Wszystko to należy do przeszłości. Liczy się to, co od tej chwili zamierzasz zrobić z Panem i 
Zbawicielem. Mam nadzieję, że jeśli nie jesteś chrześcijaninem, dzisiaj będzie dzień, w którym wyznasz Jezusa i 
dla przebaczenia twoich grzechów zostaniesz wraz z nim pochowany w chrzcie w jego własną śmierć, pogrzeb i 
zmartwychwstanie, abyś mógł zostać wzbudzony do nowego stworzenia kroczyć w tej nowości życia. Jeśli 
będziesz musiał wrócić do Boga, mam nadzieję, że będziesz miał odwagę to zrobić i objąć tego wspaniałego 
Ojca. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


